



## Protokoll – Kårledningsmöte 2 oktober 2018

§1 Mötets öppnande  
Mötet öppnas kl: 07.31

Närvarande:  
*Alice Olsson*  
*Oskar Stenberg*  
*Olof Eriksson*  
*Henrik Jonsson*  
*August Schelin*  
*Kevin Storgård*  
*Julia Rosell (lämnade 08.07)*

Ej Närvarande:  
*Astrid Johansson*  
*Alexandra Muhl*  
*William Fellbom*

§2 Val av mötesordförande  
*Kårledningen beslutar att*

välja Oskar Stenberg till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare  
*Kårledningen beslutar att*

välja Alice Olsson till sekreterare.

§4 Val av justerare  
*Kårledningen beslutar att*

välja Kevin Storgård till justerare.

§5 Godkännande av föredragningslistan  
*Kårledningen beslutar att*

godkänna föredragningslistan.

§6 Föregående protokoll  
*Kårledningen beslutar att*

protokollet kan läggas till handlingarna med en mindre justering under §13.

§7 Budgetar  
*Bananföreningen*  
*Kårledningen beslutar att ej godkänna budgeten.*

OS

AS

AO

KS

1 (3)



#### §8 Fakturor

*Inga fakturor att godkännas av alla.*

#### §9 Äskningar

*Inga inkomna äskningar som behöver godkännas av alla.*

#### §10 Ny förening

Kårledningen beslutar att inte godkänna Bananföreningen som ny förening. För godkännande krävs följande:

- Godkännande av N&FA krävs
- I enlighet med att medlemsavgiften ska tas bort i budgeten ska den även tas bort från stadgarna. Kårledningen anser att man inte ska behöva betala för att vara med i en förening utöver kårmedlemskapet.
- Budget ska ändras enligt följande:
  - o Not krävs till posten spons (3930) och posten kläder (4120).
  - o Medlemsavgiften ska tas bort.
- Underlag för posten spons inkommer

#### §11 HHGS Bal

Diskussion kring huruvida vi vill dela ut ett pris för årets förening/projekt med grund i hur väl föreningen/projektet lever ut våra pelare, samt om detta pris ska vara pengar eller inte. Kårledningen beslutar att dela ut ett pris på HHGS-dag för detta, men bordlägger frågan om vad priset ska vara.

#### §12 Uppföljning Oddwork Projektgrupper

*We-welcome-gruppen* hade ett lyckat evenemang i fredags (Hoodie-Friday). Vill gärna utveckla detta, kanske med en punsch-lunch och ett quiz.

*We-inspire-gruppen* ska inför HHGS-dag publicera stolthets historier i sex dagar i rad. Kevin har kontaktat olika föreningsaktiva. Planerar också att ha en veckotävling med veckans kåraktiva, när månaden är slut får en av dessa en medalj. Gruppen funderar även kring alumnikvällar, men har sagt att de vill ta det vidare till programföreningar.

*We-encourage-gruppen* har arbetat med pris om årets förening/projekt med motivering i hur väl de lever ut våra pelare. Gruppen har även funderat kring att byta ut omsitsen till en "avsits" för endast avgående.

#### §13 Kårmedlemskap och programföreningar

Frågan bordläggs till nästa vecka i avsaknad av underlag.

#### §14 Committees och engelska

Henrik tar upp att allt på Bonsai borde vara på engelska, på grund av att vi har beslutat att engelska är HHGS officiella språk. August lyfter även att sittningar och baler borde vara på engelska av samma motivering. Kårledningen förtydligar att alla evenemang ska vara på engelska som läggs upp i Bonsai.

OS

AS

AO

2 (3)

KS



§15 GDPR Lunch

August föreslår 22 eller 23 oktober. Förslagen kommer presenteras för Handelsjuristerna och August återkommer nästa vecka om vilken dag det blir.

§16 Veckoavstämning

Denna punkt stryks.

§17 Övriga frågor

Olof meddelar GADDEN att Hyllan stängs av för andra från och med 8 oktober. Dock ska Makedonien vara fri för kärledningen att använda under hela perioden.

§18 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 08.40.

Vid protokollet

Alice Olsson  
Mötessekreterare

Oskar Stenberg  
Mötesordförande

August Schelin  
Kårordförande

Kevin Storgård  
Justerare

OS

AS

AO

KS

3 (3)

